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Aanwezig:  

Jan Hoogendoorn, Arthur den Haan, Fokke Goudswaard, Rinske Wessels, Hans Koning, Arthur van 

Lingen, Frank van der Knaap, Guusje van der Schot, Jan Wieringa, Jan de Mos 

 

Afwezig:  

Martine Tolkamp, Karel Voitus van Hamme, Evert Hasselaar, Adriaan Los 

 
1. Verslag 10-09-2024 en mededelingen 

 

De zinnen over onszelf moeten naar Arthur den Haan en niet Arthur van Lingen. 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

Evert en Hans gaan 1 oktober naar de Buurtcamp van EnergieSamen 

 

2. Projectgroep 

 

Technische en f inanciële analyse 

 

W+B heef t als aanbeveling aan het einde van de analyse: ‘Vanwege het grote gewicht van de keuze 

voor de verdere studie bevelen we aan om de dominante risico’s nader te onderzoeken en daarna 

pas een definitieve keuze te maken’. De gemeente heeft aangegeven echter liever nu tot een keuze 

tussen TEO/WKO en TEA te komen. Morgen zal hierover in de projectgroep worden gesproken. 

 

Fokke denkt dat er wel nu een keuze kan worden gemaakt voor TEO/WKO, want bij TEA verdwijnt in 

de analyse de volgens hem noodzakelijke WKO en wordt je afhankelijk van beslissingen over de 

rioolwaterzuivering door Rijnmond. Arthur de Haan denkt dat veel bewoners een extra buffer in de 

vorm van een WKO een goed idee zullen vinden. 

 

Jan Wieringa vindt de onderbouwing van de criteria en de bijbehorende weegfactoren echter nog te 

mager voor een keuze. Ook Arthur van Lingen vindt dat W+B op dit punt verbetering moet 

aanbrengen op basis van een meer diepgaande MCA. Hij vindt ook dat er meer onderzoek naar de 

WKO moet komen. Jan de Mos lijkt het onverstandig nu te kiezen i.v.m. met de door W+B genoe mde 

risico’s en de opmerkingen van Jan Wieringa en Arthur van Lingen. Hans denkt ook dat nu kiezen niet 

verstandig is.  

 

In meerderheid is de bewonersgroep tegen nu kiezen tussen TEO/WKO en TEA. De vraag is waarom 

de gemeente dat nu toch wil. Dat kan in de projectgroep worden gevraagd. Rinske zegt dat er twee 

mogelijkheden zijn: de deadline van fase 1 verleggen of nader onderzoek in fase 2 doen. Fokke vindt 

dat de keuze mogelijk toch snel gemaakt kan worden na een overleg van technisch georiënteerde 

mensen.  

 

Aanvullende opmerking van Fokke over de analyse: 

Hij vindt dat de kosten voor aanpassingen in de woningen niet moeten worden meegenomen in de 

projectkosten. Daardoor valt het project duur uit en kan dit bewoners t.z.t. afschrikken. De kosten 

voor aanpassingen in de woningen zullen echter sterk verschillen en een warmtenet kan ook minder 

goed geïsoleerde woningen van warmte voorzien door een zwaardere aansluiting.  

 

   



Participatie en communicatieplan W+B 

 

Eerder commentaar van de communicatiegroep is door W+B naar tevredenheid meegenomen in de 

laatste versie. Aanvullend vindt de communicatiegroep een ‘lichte’ peiling onder de bewoners aan 

het einde van fase 2 noodzakelijk. 

 

Hans vraagt wat ons mandaat is voor ‘meebeslissen’. Fokke zegt dat het niet anders  kan dan dat wij 

beslissingen nemen. De vertegenwoordigers in de projectgroep hebben een mandaat van de huidige 

bewonersgroep. Rinske zegt dat we beslissingen tijdens een bewonersbijeenkomst kunnen uitleggen.  

 

Arthur van Lingen vindt het een vrij standaard stuk en hecht meer waarde aan het communicatieplan 

van de communicatiegroep. 

 

Communicatieplan van de communicatiegroep 

 

Iedereen vindt het een goed plan.  

 

Hans merkt op dat het gaat om onze ‘buurt’ en niet om onze ‘wijk’. Wat betreft de financiën zegt hij 

dat een bedrag van 2000 euro subsidie is gevraagd aan de gemeente. 

 

Frank vindt het nuttig voor draagvlakvergroting om t.z.t. ook andere bewoners dan leden van de 

bewonersgroep/communicatiegroep voor te stellen. 

 

Guusje zegt dat de communicatiegroep in de pas wil blijven lopen met de planning en het 

communicatieplan van W+B en dat daarom het communicatieplan naar de projectgroep moet 

worden gestuurd. 

 

Het Excel bestand met e-mailadressen is nog niet door Bert aan Jan de Mos gestuurd. Het bestand is 

van ons en hij moet het leveren en bij hemzelf wissen, omdat hij niet meer in de buurt woont en 

niemand bereid is zijn systeem te gaan bijhouden.  

 

 

Verlenging contract met Rinske 

 

Hans zegt dat subsidie voor betaling van Rinske is aangevraagd. Bij de gemeente voor betaling voor 

een contract voor 1-10 t/m 31-12 2024 en bij de provincie voor een contract voor heel 2025. 

 

 

Deelname aan bestuurlijk overleg warmtenet 

 

Afgesproken is dat aan het eind van iedere fase er een bestuurlijk overleg plaatsvindt. Daar kan over 

eventuele geschilpunten worden gesproken. Dit overleg vindt waarschijnlijk begin november plaats. 

Besloten wordt dan Evert als voorzitter van de ECKH en Hans als voorzitter van de BEKH daaraan 

zullen deelnemen. 

 

Volgende vergadering 

 

23 oktober 2024 


